

# Graduation Project 1

Code: PMG496

## Student Guide

**Prepared by: Dr. Mona Moustafa Elashry**  
Work E-mail: [mona.mostafa@midocean.edu.km](mailto:mona.mostafa@midocean.edu.km)

To

Faculty of Management  
Midocean University

[1<sup>st</sup> Semester- 2024]

## Table of Contents

<b>Graduation Project 1- Student Guide</b> .....	3
الطالب لمشروع التخرج – 1 دليل .....	3
<b>Introduction</b> .....	3
<b>Course Instructions for Graduation Project-1:</b> .....	3
1. <b>Assessment:</b> .....	3
2. <b>Submission Requirements:</b> .....	4
3. <b>Recommended Submission:</b> .....	4
4. <b>Individual Work:</b> .....	4
<b>Delivery schedule of graduation project tasks</b> .....	5
جدول تسليم مهام مشروع التخرج.....	6
<b>Components of Graduation Project-1</b> .....	7
1- محتويات مشروع التخرج .....	7
1. <b>Cover Page:</b> .....	8
2. <b>Project Title</b> .....	11
3. <b>Acknowledgement:</b> .....	11
4. <b>Dedication:</b> .....	11
5. <b>Abstract:</b> .....	12
6. <b>Table of Contents:</b> .....	12
7. <b>List of Figures:</b> .....	13
8. <b>List of Tables:</b> .....	13
9. <b>Introduction:</b> .....	13
10. <b>Research Problem:</b> .....	14
12. <b>Research Questions:</b> .....	15
13. <b>Research Objectives:</b> .....	16
14. <b>Research Hypotheses:</b> .....	16
15. <b>Research Model:</b> .....	17
16. <b>Research Methodology:</b> .....	17
17. <b>Literature Review:</b> .....	18
18. <b>Conclusion:</b> .....	18

<b>Writing Instructions</b> .....	19
<b>English Language - Project</b> .....	20
<b>المشروع - باللغة العربية</b> .....	20

# Graduation Project 1- Student Guide

## دليل الطالب لمشروع التخرج – 1

### Introduction

Welcome to the Graduation Project- Student Guide for the Bachelor's Degree in Faculty of Management. This guide provides you with all the necessary information and criteria to successfully complete your graduation project.

### Course Instructions for Graduation Project-1:

#### 1. Assessment:

- Students will be assessed through a series of assignments given during the semester.
- The student must submit 3 required assignments during the semester, starting from the 4th week until the 11th week.
- ✚ Note: The 4th assignment is the entire project to be submitted in the 12th week, but it is not included in the assessment.

- سيتم تقييم الطلاب من خلال سلسلة من الواجبات المقدمة خلال الفصل الدراسي.
- يجب على الطالب تقديم 3 واجبات مطلوبة خلال الفصل الدراسي ابتداء من الأسبوع الرابع وحتى الأسبوع الحادي عشر.
- ملاحظة: المهمة الرابعة هي المشروع بأكمله الذي سيتم تقديمه في الأسبوع الثاني عشر، ولكنها غير مدرجة في التقييم.

## 2. Submission Requirements:

It is important to ensure that the student succeeds in the course by submitting at least two of the three required assignments, of which the third assignment is mandatory.

- من المهم التأكد من نجاح الطالب في الدورة من خلال تقديم ما لا يقل عن اثنين من المهام الثلاثة المطلوبة، والتي يكون الواجب الثالث منها إلزامياً

To ensure the student's success, they should do one of the following:

- a. Submit all three assignments
- b. Submit the first and third assignments
- c. Submit the second and third assignments

وفقاً لذلك؛ ولضمان نجاح الطالب يجب عليه القيام بأحد الإجراءات التالية:

1. تسليم الواجبات الثلاث جميعها
2. تسليم الواجبين الأول والثالث،
3. تسليم الواجبين الثاني والثالث.

## 3. Recommended Submission:

- It is highly recommended to submit all four assignments, as they form the basis for the final graduation project-2, which will be finalized in the second semester.

يوصى بشدة بتقديم الواجبات الأربعة، لأنها تشكل الأساس لمشروع التخرج النهائي-2، والذي سيتم الانتهاء منه في الفصل الدراسي الثاني.

## 4. Individual Work:

- Every student will be required to write and deliver all assignments individually; there will not be group assignments.

- سَيُطلب من كل طالب كتابة جميع الواجبات بشكل فردي؛ لن تكون هناك مهام جماعية.

<b>Delivery schedule of graduation project tasks</b>		
<b># of Assignment</b>	<b>Tasks</b>	<b>Delivery week</b>
<b>Assignment #1</b>	<ol style="list-style-type: none"> <li>1. Choose a research topic/ title.</li> <li>2. Write the introduction of your project related your research topic/ title</li> <li>3. Formulate research problem</li> <li>4. Identify research significant</li> <li>5. References list</li> </ol>	<b>Delivered in the 4<sup>th</sup> week</b>
<b>Assignment #2</b>	<ol style="list-style-type: none"> <li>1. Write research questions</li> <li>2. Research objectives</li> <li>3. Research hypotheses</li> <li>4. Research model</li> <li>5. In brief, write about the suggested industry/ organization for the empirical study</li> <li>6. In brief, write research methodology section related your project</li> <li>7. Write suggested structure for your project</li> <li>8. Table of contents</li> </ol>	<b>Delivered in the 8<sup>th</sup> week</b>
<b>Assignment #3</b>	<ol style="list-style-type: none"> <li>1. Write the abstract section</li> <li>2. Write chapter of literature review</li> <li>3. Write conclusion section</li> <li>4. References list</li> </ol>	<b>Delivered in the 11<sup>th</sup> week</b>
<b>Assignment #4</b>	Submit the final version of the graduation project	<b>Delivered in the 12<sup>th</sup> week</b>

جدول تسليم مهام مشروع التخرج		
أسبوع التسليم	المهام	رقم التكلفة
الأسبوع الرابع	<ol style="list-style-type: none"> <li>1. اختر عنوان البحث لمشروعك</li> <li>2. كتابة الجزء الخاص بمقدمة البحث</li> <li>3. صياغة مشكلة البحث</li> <li>4. كتابة أهمية البحث</li> <li>5. كتابة قائمة المراجع</li> </ol>	التكلفة الأول
الأسبوع الثامن	<ol style="list-style-type: none"> <li>1. صياغة أسئلة البحث</li> <li>2. صياغة أهداف البحث</li> <li>3. صياغة فرضيات البحث</li> <li>4. رسم نموذج البحث</li> <li>5. باختصار أكتب عن مكان التطبيق المقترح للبحث</li> <li>6. باختصار, أكتب عن منهجية البحث المتوقعة</li> <li>7. كتابة/ رسم المخطط المقترح للمشروع</li> <li>8. جدول المحتويات</li> </ol>	التكلفة الثاني
الأسبوع الحادي عشر	<ol style="list-style-type: none"> <li>1. كتابة المستخلص</li> <li>2. كتابة فصل الدراسات السابقة</li> <li>3. كتابة ملخص البحث</li> <li>4. استكمال قائمة المراجع</li> </ol>	التكلفة الثالث
الأسبوع الثاني عشر	التسليم النهائي للمشروع بالكامل	التكلفة الرابع

## Components of Graduation Project-1

### محتويات مشروع التخرج -1

Cover Page	صفحة الغلاف
Acknowledgement	الشكر والتقدير
Dedication	الإهداء
Abstract	المستخلص
Table of Contents	جدول المحتويات
List of Figures	قائمة الأشكال
List of Tables	قائمة الجداول
Introduction	المقدمة
Research Problem	مشكلة البحث
Research Significant	أهمية البحث
Research Questions	أسئلة البحث
Research Objectives	أهداف البحث
Research Hypotheses	فرضيات البحث
Research Model	نموذج البحث
Research Methodology	منهجية البحث
Scope/ Field of The Study	الدراسة الميدانية
Project Structure	مخطط المشروع
Literature Review & Theoretical Framework	الدراسات السابقة والإطار النظري
Conclusion	الملخص



## 1. Cover Page:

Cover Page:	صفحة الغلاف:
The cover page of the graduation project should include the following information:	يجب أن تتضمن صفحة غلاف مشروع التخرج المعلومات التالية:
Midocean Logo	شعار الجامعة
Project Title	عنوان المشروع
Student Name	أسم الطالب
Student ID	هوية الطالب
Faculty Name	اسم الكلية
University Name	اسم الجامعة
Supervisor Name	اسم المشرف
Date of Submission	تاريخ التقديم

**Midocean University**

**Faculty of Management**

**Department/ Specialization .....**



**Project title**

**Student name**

.....

**Graduation Project – 1**

**Faculty of Management - Midocean University**

**Supervisor**

**Dr. Mona Moustafa Elashry**

**Faculty member- Faculty of management- Midocean University**

**1<sup>st</sup> Semester- 2024**

## عنوان المشروع

أسم الطالب

.....

مشروع تخرج- 1

كلية الإدارة- جامعة ميدأوشن

إشراف

د. منى مصطفى العشري

عضو هيئة التدريس- كلية الإدارة- جامعة ميدأوشن

الفصل الدراسي الأول- 2024

## 2. Project Title

Research Title	عنوان البحث
<ul style="list-style-type: none"><li>• The research title should clearly and succinctly convey the focus of your graduation project.</li><li>• It should be descriptive, informative, and reflective of the main research objective.</li><li>• A well-crafted research title can attract readers and provide them with a glimpse into the purpose of your study.</li><li>• Should include all research variables. demonstrate the research problem.</li><li>• It doesn't include abbreviations.</li><li>• Shouldn't exceed 15 words.</li></ul>	<ul style="list-style-type: none"><li>• يجب أن ينقل عنوان البحث بشكل واضح وإيجاز محور مشروع التخرج الخاص بك.</li><li>• يجب أن تكون وصفية وغنية بالمعلومات وتعكس هدف البحث الرئيسي.</li><li>• يمكن لعنوان البحث المصمم جيدًا أن يجذب القراء ويزودهم بلمحة عن الغرض من دراستك.</li><li>• أن يشمل كافة متغيرات البحث.</li><li>• إظهار مشكلة البحث.</li><li>• لا يتضمن الاختصارات.</li><li>• يجب ألا يتجاوز 15 كلمة.</li></ul>

## 3. Acknowledgement:

Acknowledgement:	الشكر والتقدير
<ul style="list-style-type: none"><li>• In the acknowledgement section, the student should express gratitude towards individuals or organizations that have provided support and guidance throughout the project.</li><li>• This section can include mentors, professors, family, friends, and any other relevant parties.</li></ul>	<ul style="list-style-type: none"><li>• في قسم الشكر، يجب على الطالب التعبير عن الامتنان للأفراد أو المنظمات التي قدمت الدعم والتوجيه طوال المشروع.</li><li>• يمكن أن يشمل هذا القسم الموجهين والأساتذة والعائلة والأصدقاء وأي أطراف أخرى ذات صلة.</li></ul>

## 4. Dedication:

Dedication	الإهداء
The dedication section allows the student to dedicate their project to someone or something	يسمح للطالب بإهداء مشروعه لشخص أو شيء كان مصدرًا للإلهام أو التحفيز طوال رحلته الأكاديمية.

that has been a source of inspiration or motivation throughout their academic journey.

## 5. Abstract:

Abstract	المستخلص
<ul style="list-style-type: none"> <li>The abstract provides a concise summary of the graduation project.</li> <li>It should include a brief overview of the research aim, problem, and methodology.</li> <li>The abstract should be written in a clear and concise manner, typically not exceeding 400 words.</li> <li>Doesn't include: <ul style="list-style-type: none"> <li>❖ Abbreviations</li> <li>❖ Citations</li> </ul> </li> </ul>	<ul style="list-style-type: none"> <li>يقدم المستخلص ملخصًا موجزًا لمشروع التخرج. وينبغي أن تتضمن لمحة موجزة عن الغرض من البحث, مشكلته ومنهجيته. يجب أن يكون الملخص مكتوبًا بطريقة واضحة وموجزة، ولا تتجاوز عادةً 400 كلمة.</li> <li>لا تشمل: <ul style="list-style-type: none"> <li>❖ اختصارات</li> <li>❖ مراجع</li> </ul> </li> </ul>

## 6. Table of Contents:

Table of Contents	جدول المحتويات
<p>The table of contents provides a clear outline of the structure of the graduation project. It lists all the major sections and subsections along with their respective page numbers. It helps the reader navigate through the project easily.</p>	<p>يقدم جدول المحتويات مخططًا واضحًا لهيكل مشروع التخرج. وهو يسرد جميع الأقسام الرئيسية والأقسام الفرعية مع أرقام الصفحات الخاصة بها. يساعد القارئ على التنقل خلال المشروع بسهولة.</p>

## 7. List of Figures:

List of Figures	قائمة الأشكال
If the graduation project includes any figures or diagrams, a list of figures should be provided. This list should include the figure number, title, and the page number where each figure can be found.	إذا كان مشروع التخرج يتضمن أي أشكال أو رسوم بيانية، فيجب تقديم قائمة بالأشكال. يجب أن تتضمن هذه القائمة رقم الشكل والعنوان ورقم الصفحة التي يمكن العثور على كل شكل فيها.

## 8. List of Tables:

List of Tables	قائمة الجداول
Similarly, if the graduation project includes any tables, a list of tables should be provided. This list should include the table number, title, and the page number where each table can be found.	وبالمثل، إذا كان مشروع التخرج يتضمن أي جداول، فيجب توفير قائمة بالجدول. يجب أن تتضمن هذه القائمة رقم الجدول والعنوان ورقم الصفحة التي يمكن العثور على كل جدول فيها.

## 9. Introduction:

Introduction	المقدمة
<ul style="list-style-type: none"><li>The introduction section provides an overview of the graduation project.</li><li>It should include the background information, research problem, objectives, and the significance of the research.</li></ul>	<ul style="list-style-type: none"><li>يقدم قسم المقدمة لمحة عامة عن مشروع التخرج. ويجب أن يتضمن المعلومات الأساسية ومشكلة البحث وأهدافه وأهمية البحث.</li><li>يجب أن تجذب المقدمة انتباه القارئ وتوفر سياقًا واضحًا للمشروع.</li><li>توضيح الأسباب المنطقية وراء اختيارك للموضوع.</li></ul>

<ul style="list-style-type: none"> <li>• The introduction should capture the reader's attention and provide a clear context for the project.</li> <li>• Elaborating on the rationale causes behind your topic choice.</li> <li>• To illustrate the historical roots of the project idea.</li> <li>• To highlight the importance of study and the need of humanity for it.</li> <li>• The introduction should be written from the general to specific</li> <li>• Explain the problem and link it to the available knowledge.</li> <li>• Linking them to previous studies on the subject to know the previous point of view, benefit from it and identify the data that emerge through the discussion of previous studies.</li> <li>• Each statement or paragraph must be cited</li> <li>• It shouldn't be included with tables or figures</li> </ul>	<ul style="list-style-type: none"> <li>• توضيح الجزر التاريخية لفكرة المشروع.</li> <li>• إبراز أهمية الدراسة وحاجة الإنسانية إليها.</li> <li>• يجب أن تكون الخطة متدرجة من العام إلى الخاص.</li> <li>• شرح المشكلة وربطها بالمعرفة المتوفرة.</li> <li>• ربطها بالدراسات السابقة حول الموضوع لمعرفة وجهة النظر السابقة والاستفادة منها والتعرف على البيانات التي تظهر من خلال مناقشة الدراسات السابقة.</li> <li>• يجب وضع استشهاد من الدراسات السابقة لكل عبارة أو فقرة</li> <li>• ولا ينبغي تضمينه الجداول أو الأشكال</li> </ul>
---	--

## 10. Research Problem:

Research Problem	مشكلة البحث
<ul style="list-style-type: none"> <li>• In this section, the research problem is clearly defined and explained.</li> <li>• The research problem should reflect a specific issue or gap in the current</li> </ul>	<ul style="list-style-type: none"> <li>• في هذا القسم تم تحديد مشكلة البحث وتوضيحها بشكل واضح.</li> <li>• يجب أن تعكس مشكلة البحث قضية أو فجوة محددة في الأدبيات أو الممارسات الحالية التي يسعى</li> </ul>

literature or practice that the project seeks to investigate and address. It should be formulated as a clear question or statement.	المشروع إلى التحقيق فيها ومعالجتها. وينبغي صياغته كسؤال أو بيان واضح.
---	---

## 11. Research Significant

Research Significant	أهمية البحث
<ul style="list-style-type: none"> <li>In this section, the student should clarify the importance of the study at the theoretical level, and the empirical level</li> </ul>	<ul style="list-style-type: none"> <li>في هذا الجزء يوضح الطالب أهمية البحث على المستوي النظري، وعلى المستوى التطبيقي.</li> </ul>

## 12. Research Questions:

Research Questions	أسئلة البحث
<ul style="list-style-type: none"> <li>The research questions section outlines the specific questions that the project aims to answer.</li> <li>These questions should be aligned with the research problem and objectives. Each research question should be clear, concise, and focused on the specific aspects of the research.</li> </ul>	<ul style="list-style-type: none"> <li>يحدد قسم الأسئلة البحثية الأسئلة المحددة التي يهدف المشروع إلى الإجابة عليها.</li> <li>وينبغي أن تتماشى هذه الأسئلة مع مشكلة البحث وأهدافه. يجب أن يكون كل سؤال بحثي واضحًا وموجزًا ويركز على جوانب محددة من البحث.</li> </ul>



### 13. Research Objectives:

Research Objectives	أهداف البحث
<ul style="list-style-type: none"><li>• The research objectives section identifies the specific goals and outcomes that the project aims to achieve.</li><li>• These objectives should be measurable and directly related to the research problem and questions.</li><li>• The objectives should outline the intended contributions of the project to the field of study.</li></ul>	<ul style="list-style-type: none"><li>• يحدد قسم أهداف البحث الأهداف والنتائج المحددة التي يهدف المشروع إلى تحقيقها.</li><li>• ويجب أن تكون هذه الأهداف قابلة للقياس وترتبط بشكل مباشر بمشكلة البحث وأسئلته.</li><li>• يجب أن تحدد الأهداف المساهمات المقصودة للمشروع في مجال الدراسة.</li></ul>

### 14. Research Hypotheses:

Research Hypotheses	فرضيات البحث
<ul style="list-style-type: none"><li>• If applicable, the research hypotheses section presents the specific hypotheses that will be tested in the project.</li><li>• Hypotheses are statements that propose a relationship between variables or predict the outcomes of the research.</li><li>• They should be based on the existing literature and support the research objectives.</li></ul>	<ul style="list-style-type: none"><li>• إن أمكن، يعرض قسم فرضيات البحث الفرضيات المحددة التي سيتم اختبارها في المشروع.</li><li>• الفرضيات هي عبارات تقترح علاقة بين المتغيرات أو تتنبأ بنتائج البحث.</li><li>• وينبغي أن تستند إلى الأدبيات الموجودة وتدعم أهداف البحث.</li></ul>

## 15. Research Model:

Research Model	نموذج البحث
<ul style="list-style-type: none"><li>• If the project involves a theoretical or conceptual model, this section should present the model and explain its components.</li><li>• The research model provides a visual representation of the relationships between variables and helps guide the research methodology and data analysis.</li></ul>	<ul style="list-style-type: none"><li>• إذا كان المشروع يتضمن نموذجًا نظريًا أو مفاهيميًا،</li><li>• فيجب أن يعرض هذا القسم النموذج ويشرح مكوناته.</li><li>• يوفر نموذج البحث تمثيلًا مرئيًا للعلاقات بين المتغيرات ويساعد في توجيه منهجية البحث وتحليل البيانات.</li></ul>

## 16. Research Methodology:

Research Methodology	منهجية البحث
<ul style="list-style-type: none"><li>• The research methodology section describes the methods and procedures used to conduct the research.</li><li>• It should include information about the research design, data collection methods, sample selection, data analysis techniques, and any ethical considerations.</li><li>• The methodology should be robust and appropriate for addressing the research problem and objectives.</li></ul>	<ul style="list-style-type: none"><li>• يصف قسم منهجية البحث الأساليب والإجراءات المستخدمة لإجراء البحث.</li><li>• وينبغي أن تتضمن معلومات حول تصميم البحث، وطرق جمع البيانات، واختيار العينات، وتقنيات تحليل البيانات، وأي اعتبارات أخلاقية.</li><li>• يجب أن تكون المنهجية قوية ومناسبة لمعالجة مشكلة البحث وأهدافه.</li></ul>

## 17.Literature Review:

Literature Review	الدراسات السابقة
<ul style="list-style-type: none"><li>• The literature review section presents a critical analysis of existing research and literature relevant to the graduation project.</li><li>• It should include a comprehensive review of scholarly articles, books, and other sources that are directly related to the research problem.</li><li>• The literature review should highlight the current state of knowledge in the field and identify any gaps or inconsistencies that the research aims to address.</li></ul>	<ul style="list-style-type: none"><li>• يقدم قسم مراجعة الأدبيات تحليلاً نقدياً للأبحاث والأدبيات الموجودة ذات الصلة بمشروع التخرج.</li><li>• وينبغي أن يتضمن مراجعة شاملة للمقالات العلمية والكتب والمصادر الأخرى التي ترتبط مباشرة بمشكلة البحث.</li><li>• يجب أن تسلط مراجعة الأدبيات الضوء على الوضع الحالي للمعرفة في هذا المجال وتحديد أي ثغرات أو تناقضات يهدف البحث إلى معالجتها.</li></ul>

## 18.Conclusion:

Conclusion	الملخص
<ul style="list-style-type: none"><li>• The conclusion section summarizes the graduation project.</li><li>• It should provide a concise overview of the research, discuss the implications of the project, and suggest areas for further research.</li><li>• The conclusion should be logical, well-structured, and supported by the evidence presented in the project.</li></ul>	<p>قسم الخاتمة يلخص مشروع التخرج.</p> <p>وينبغي أن يقدم لمحة موجزة عن البحث، ويناقش الآثار المترتبة على المشروع، ويقترح مجالات لمزيد من البحث. يجب أن يكون الاستنتاج منطقيًا وجيد التنظيم ومدعومًا بالأدلة المقدمة في المشروع.</p>

## Writing Instructions

- The student shall adhere to the academic standards in writing the report, considering how to add the references and the way to write them in the footer scientifically.
- When writing the scientific material for the project, the student shall commit to using the scientific language “concepts, terms, definitions, quotations and theories”.
- The titles should be consistent with the specialization and the subject of the study, as well as translated into Arabic and English.
- The study can be written in Arabic or English. It should be written in a proper language and to avoid any grammatical or spelling errors.
- Leaving a line space between the main title and the sub-title.
- Write the title and the number of figures, and the source at the middle under the figure
- Write the title and the number of tables above the table, and source under the table
- Page numbering at the bottom of the page.
- Indexing of contents, tables and graphics.
- References style is APA
- To be ensure that all sources are fully documented in the project's reference list, as well as having identifying references in the main body of the text.
- References should be grouped together at the end of the project and in order of its precedence or alphabetical order.

- يجب على الطالب الالتزام بالمعايير الأكاديمية في كتابة التقرير مع مراعاة كيفية إضافة المراجع وطريقة كتابتها في التذييل بشكل علمي.
- عند كتابة المادة العلمية للمشروع يلتزم الطالب باستخدام اللغة العلمية "مفاهيم ومصطلحات وتعريفات ومقولات ونظريات".
- أن تكون العناوين متوافقة مع التخصص وموضوع الدراسة و مترجمة إلى اللغتين العربية والإنجليزية.
- يمكن كتابة الدراسة باللغة العربية أو الإنجليزية. ويجب أن تكون مكتوبة بلغة سليمة وتجنب أي أخطاء نحوية أو إملائية.
- ترك مسافة سطر بين العنوان الرئيسي والعنوان الفرعي.
- أكتب العنوان وعدد الأشكال والمصدر في المنتصف تحت الشكل
- أكتب عنوان وعدد الجداول أعلى الجدول، والمصدر تحت الجدول
- ترقيم الصفحات في أسفل الصفحة.
- فهرسة المحتويات والجداول والرسومات.

- أسلوب المراجع هو APA
- التأكد من أن جميع المصادر موثقة بالكامل في قائمة مراجع المشروع، بالإضافة إلى وجود مراجع محددة في النص الرئيسي.
- يجب تجميع المراجع معًا في نهاية المشروع وبترتيب أسبقيتها أو ترتيبها الأبجدي.

### English Language - Project

Cover Page	Font size	Project title	20
		Names & Sub- title	18 & 16
Theme font for the entire project		Time New Roman	
Font size for main titles		14	
Font size for sub- titles		13	
Font size for text		12	
Space between lines		1.5	
Number of pages for the entire project		30- 50 pages	

### المشروع - باللغة العربية

20	عنوان المشروع	حجم الخط	صفحة الغلاف
18 & 16	الأسماء & العناوين الفرعية		
أبجد هوز Arial			نوع الخط للمشروع بأكمله
14			حجم الخط للعناوين الرئيسية
13			حجم الخط للعناوين الفرعية
12			حجم الخط للنص
1.5			المسافة بين السطور
30- 50 صفحة			عدد الصفحات للمشروع

مع أطيب الأمنيات بالنجاح والتوفيق

It` s Never Too Late to START. Just Begin!

Best of Luck 😊 *Dr. Mona Moustafa Elashry*